
Protokół z III sesji Rady Dzielnicy Brętowo 

W dniu 19.12.2024 o godzinie 19:41 Przewodniczący Rady Dzielnicy Paweł Garbacz otworzył w 

siedzibie Rady Dzielnicy Brętowo, drugą sesję Rady Dzielnicy Brętowo. W sesji uczestniczyło 12 

radnych oraz 2 gości. Lista obecności stanowi załącznik nr.1 do protokołu. 

Przeczytany został porządek obrad:  

1. Przyjęcie porządku obrad, sprawy regulaminowe. 

2. Odczytanie protokołu z II. sesji Rady Dzielnicy Brętowo. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie określenia terminu konsultacji budżetowych z mieszkańcami 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie obrad 

Po przeczytaniu porządku obrad, na wniosek radnych dodano dodatkowy punkt obrad „Przyjęcie 

uchwały o poparciu protestu mieszkańców w sprawie koncepcji MPZP Piecki Migowo rejon ulicy 

Wołkowyskiej”. Ostateczny porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Przyjęcie porządku obrad, sprawy regulaminowe. 

2. Odczytanie protokołu z II. sesji Rady Dzielnicy Brętowo. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie określenia terminu konsultacji budżetowych z mieszkańcami. 

4. Przyjęcie uchwały o poparciu protestu mieszkańców w sprawie koncepcji MPZP Piecki Migowo 

rejon ulicy Wołkowyskiej. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad 

 

Po przeczytaniu protokołu z II sesji. Przyjęta została uchwała w sprawie określenia terminu konsultacji 

budżetowych z mieszkańcami. Ma ona numer III/1/2024. 

 

Następnie przyjęta została uchwała o poparciu protestu mieszkańców w sprawie koncepcji MPZP 

Piecki Migowo rejon ulicy Wołkowyskiej. Jako wnioskodawcy podpisali się prawie wszyscy obecni na 

sesji radni. Ma ona numer III/2/2024. 

 

Po przyjęciu obu uchwał, Rada przeszła do punktu „Wolne Wnioski”. Gość Rady Damian Kryger, podjął 

temat utworzenia zerówki w szkole nr 38. Wskazywał jak wygląda obecna sytuacja i poprosił Radę o 

wsparcie w tym temacie. Rada wskazała w jakich miejscach może wesprzeć Pana Damiana w tym 

temacie. Następnie zabrał głos drugi gość Rady Grzegorz Kurkiewicz który chciał podzielić się obecną 

sytuacją w temacie swojego sporu z miastem oraz zapoznać się z wszystkimi nowymi radnymi. 

Następnie radni porozmawiali o wstępnych planach na przyszły rok a także rozmawiali o temacie 

inwestycji na Leśnej Górze, gdzie Radny Tomasz Gawłas przekazał całą dokumentację z całą 

korespondencja z ubiegłych lat w tym temacie. 

Przewodniczący zamknął obrady o godzinie 22:06. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy: 

              Paweł Garbacz  


